



EAN

PROKENSILENCE 20045



B.B. & The Blues Shacks – Reservation Blues (Vinyl)

Seit nun fast 30 Jahren auf allen Kontinenten gefeiert, gelten B.B. & The Blues Shacks als der europäische Exportartikel des traditionellen Rhythm & Blues.

Mit bis zur 4000 Konzerten hat sich diese Band eine riesige Fangemeinde weltweit erspielt und blickt auf 13 Veröffentlichungen seit 1994 zurück.

Nun haben die BBs mit Rhythm Bomb Records ein neues Zuhause gefunden und kehren mit dem neuen Album zurück zu ihren Wurzeln. Wurde in vergangenen Tagen hier und da auch die Liebe zum Soul nicht geleugnet, besinnt sich das Quintett mit dieser Veröffentlichung wieder auf das, was sie seit Bandgründung wie kaum eine andere Formation beherrscht: allerfeinsten Vintage Blues; 50er Jahre Chicago Blues, gepaart mit Swing, Jump und treibenden Shuffles.

RELEASE NR.: RBR-5932

LABEL: Rhythm Bomb Records

GENRE: Blues

TRACKS: 11

FORMAT: 12" Vinyl

Celebrated on all continents for nearly 30 years B.B. & The Blues Shacks are the European export of traditional Rhythm&Blues.

With up to 4000 concerts worldwide the band has achieved a huge fanbase and can look back on 13 album releases since 1994.

Now the band has found a new home at Rhythm Bomb, returning to their creative roots with their new album. Whilst their love for Soul was never in doubt in the past, this new release sees the quintet return to what they have mastered like no other formation since their foundation: exquisite Vintage Blues and 50s Chicago Blues coupled with swing, Jump and driving shuffles. "Reservation Blues" contains.

Tracklist:

1. Reservation Blues	7. From Now On
2. Lay Some Shuffle Down	8. My Time Ain't Long
3. Mad About You	9. I Can't Go On
4. Little Secrets	10. Not Much To Loose
5. Honeycomb	11. Things Won't Change
6. Year Of Strife	

Link:

<http://www.rhythmbomb.com/b-b-the-blues-shacks/>

<https://www.facebook.com/BBTBS/>

<http://www.bluesshacks.de/>